

## 江西师范大学课程考核成绩评价,评定与登记方式说明

为衡量学生学习质量,学校实行标准分制,学分加权平均标准分是学生继续学业,评定奖学金,获得奖励,选读辅修专业,免试保送研究生,推荐就业等的重要依据。

学分加权平均标准分计算办法为:

学分加权平均标准分= $\Sigma$ 每门课程学分×每门课程标准分/ $\Sigma$ 每门课程学分。

其中每门课程的标准分=(课程分数-全校该课程当前学期的平均分)/全校该课程的标准差。

课程考试成绩的评定,采用百分制或者五级记分制(优秀,良好,中等,及格,不及格)。成绩登记采用百分制。五分记分制换算成百分制的方法为:优秀为95分,良好为85分,中等为75分,及格为65分,不及格为55分。考试成绩达到60分及以上者,视为为合格。

江西师范大学教务处 2021年10月27日

Evaluation, evaluation and registration of Jiangxi normal university

In order to measure the quality of students' study, the school implements the standard grading system, and the credit-weighted average standard score is an important basis for students to continue their studies, evaluate scholarships, obtain awards, choose minor majors, get admitted to graduate school without examination, and obtain the recommendation of employment.

The calculation method of credit-weighted average standard score: Credit-weighted average standard score= $\Sigma$ Credit×Course standard score/ $\Sigma$ Credit

Course standard score= (Course score- the average score for the current semester of the course) / the standard deviation of the course

The course examination results shall be assessed on a hundred-point system or five-point system (excellent, good, medium, pass or fail), and achievement registration adopts the 100-mark system. The five-point system is converted to a hundred-point system: 95 for excellent, 85 for good, 75 for medium, 65 for passing and 55 for failing. A score of 60 or above in the examination shall be deemed as qualified.

Office of Academic Affairs, Jiangxi Normal University
Octoberr 27, 2021



